
Rada Gminy Krzywcza Krzywcza, dnia 1 grudnia 2017 r. 
 

OA.0002.11.2017.RG 
 

PROTOKÓŁ Nr XLI/2017 
z obrad XLI sesji zwyczajnej Rady Gminy Krzywcza, która odbyła 

się 24 listopada 2017 r. w Świetlicy Wiejskiej w Krzywczy 
 
 

 Na XLI sesję Rady Gminy Krzywcza przybyło 13 radnych (lista 
obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). Ponadto 
w obradach wzięły udział zaproszone osoby spoza Rady (listy obecności 
stanowią załączniki nr 2 i 3 do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad 1. 
 Przewodniczący Rady Gminy Piotr Pytlowany o godz. 11:04 otworzył 
sesję i po powitaniu radnych oraz gości oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie w sesji uczestniczy 13 radnych, co wobec składu Rady 
Gminy wynoszącego 15 radnych stanowi quorum pozwalające 
na podejmowanie prawomocnych uchwał. 
 
 

Ad 2. 
 Następnie Przewodniczący obradom przedstawił proponowany 
porządek obrad. 
 Wójt Gminy Wacław Pawłowski wnioskował o zmianę porządku obrad 
poprzez dodanie do punktu 4 podpunktu 9 rozpatrzenie projektu uchwały Rady 
Gminy w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu oraz wniesienia wkładu 
własnego do projektu pt. „Wesołe Przedszkole w Krzywczy” o numerze 
wniosku WND-RPPK.09.01.00-18-0007/17 złożonego w odpowiedzi 
na konkurs nr RPPK.09.01.00-IP.01-18-016/17 w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020 
Oś Priorytetowa IX Jakość edukacji i kompetencji w regionie, Działanie 9.1 
Rozwój edukacji przedszkolnej. 
 Wniosek ten w głosowaniu został przyjęty jednogłośnie wynikiem 
13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 
„wstrzymujących się”. 
 Porządek obrad w wyniku przeprowadzonego głosowania przyjęty został 
jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” 
i 0 głosach „wstrzymujących się”. 
 

Porządek obrad obejmuje: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
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4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
1) ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie gminy 

Krzywcza (na rok 2018); 
2) ustalenia wysokości stawek w podatku od środków transportowych 

(na rok 2018); 
3) wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2017 rok; 
4) udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Powiatu Przemyskiego 

na zadanie pn. ”Przebudowa drogi powiatowej nr 2080 R Węgierka-Średnia-
Krzywcza poprzez budowę chodnika” (w 2018 roku); 

5) przekazania do sprzedaży nieruchomości (działki nr 2253 o pow. 0,02 ha 
w Bachowie) stanowiącej własność Gminy Krzywcza; 

6) zniesienia statusu pomnika przyrody z gatunku bluszcz pospolity rosnący 
na działce nr 732 oddz. 151a obręb Średnia Gmina Krzywcza; 

7) zniesienia statusu pomnika przyrody grupy drzew gatunku lipa drobnolistna 
rosnących na działce nr 591 obręb Ruszelczyce Gmina Krzywcza; 

8) zatwierdzenia taryf dla zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy 
Krzywcza; 

9) zatwierdzenia do realizacji projektu oraz wniesienia wkładu własnego 
do projektu pt. „Wesołe Przedszkole w Krzywczy” o numerze wniosku WND-
RPPK.09.01.00-18-0007/17 złożonego w odpowiedzi na konkurs 
nr RPPK.09.01.00-IP.01-18-016/17 w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020 
Oś Priorytetowa IX Jakość edukacji i kompetencji w regionie, Działanie 9.1 
Rozwój edukacji przedszkolnej. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Wolne wnioski i informacje. 
8. Zakończenie obrad. 
 
 

Ad.3. 
 Protokół Nr XL/2017 z obrad poprzedniej sesji Rady Gminy Krzywcza 
został wyłożony do wglądu wraz z informacją, aby ewentualne wnioski 
i zastrzeżenia zgłaszać do końca sesji. Jeśli takich nie będzie, zostanie 
to uznane jako przyjęcie tego protokołu. 
 
 

Ad.4. 
 Na wstępie tego punktu Wiceprezes Zakładu Doskonalenia 
Zawodowego w Przemyślu Łukasz Lewicki przedstawił ofertę bezpłatnych 
szkoleń w zakresie nauki języka angielskiego i kursu komputerowego. 
 

 Następnie Asystent Posła Andrzeja Matusiewicza na Sejm 
Rzeczypospolitej Polskiej Arkadiusz Mazur przedstawił informację w zakresie 
odszkodowań za szkody wyrządzone przez zwierzynę leśną. 
 

 Po wystąpieniu Asystenta Posła Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia 
przygotowanych projektów uchwał. 



3 

 W pierwszej kolejności rozpatrzono projekt uchwały Rady Gminy 
Krzywcza w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
na terenie gminy Krzywcza (na rok 2018). 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XLI/198/2017 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu). 
 

 Z kolei przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały Rady Gminy 
Krzywcza w sprawie ustalenia wysokości stawek w podatku od środków 
transportowych (na rok 2018). 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XLI/199/2017 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu). 
 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
Rady Gminy Krzywcza w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy 
na 2017 rok. 
 Skarbnik Gminy Beata Wielgosz przedstawiła projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz z uzasadnieniem i wprowadzoną autopoprawką. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” (Uchwała Nr XLI/200/2017 
stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu). 
 

 Rada Gminy przystąpiła również do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi 
Powiatu Przemyskiego na zadanie pn. ”Przebudowa drogi powiatowej 
nr 2080 R Węgierka-Średnia-Krzywcza poprzez budowę chodnika” 
(w 2018 roku). 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy. 
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 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została wynikiem: 12 głosów „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” 
i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XLI/201/2017 stanowi załącznik nr 7 
do niniejszego protokołu). 
 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
Rady Gminy Krzywcza w sprawie przekazania do sprzedaży nieruchomości 
(działki nr 2253 o pow. 0,02 ha w Bachowie) stanowiącej własność Gminy 
Krzywcza. 
 Kierownik Referatu Urzędu Gminy Ewa Pękalska przedstawiła projekt 
proponowanej uchwały Rady Gminy wraz z uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została wynikiem: 12 głosów „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” 
i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XLI/202/2017 stanowi załącznik nr 8 
do niniejszego protokołu). 
 

 Z kolei Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie zniesienia statusu pomnika przyrody z gatunku 
bluszcz pospolity rosnący na działce nr 732 oddz. 151a obręb Średnia Gmina 
Krzywcza. 
 Kierownik Referatu Urzędu Gminy Ewa Pękalska przedstawiła projekt 
proponowanej uchwały Rady Gminy wraz z uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XLI/203/2017 
stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu). 
 

 Rada Gminy przystąpiła również do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie zniesienia statusu pomnika przyrody grupy drzew 
gatunku lipa drobnolistna rosnących na działce nr 591 obręb Ruszelczyce 
Gmina Krzywcza. 
 Kierownik Referatu Urzędu Gminy Ewa Pękalska przedstawiła projekt 
proponowanej uchwały Rady Gminy wraz z uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XLI/204/2017 
stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu). 
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 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
Rady Gminy Krzywcza w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Krzywcza. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XLI/205/2017 
stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu). 
 

 Na zakończenie tego punktu obrad Rada Gminy przystąpiła 
do rozpatrzenia projektu uchwały Rady Gminy Krzywcza w sprawie 
zatwierdzenia do realizacji projektu oraz wniesienia wkładu własnego 
do projektu pt. „Wesołe Przedszkole w Krzywczy” o numerze wniosku WND-
RPPK.09.01.00-18-0007/17 złożonego w odpowiedzi na konkurs 
nr RPPK.09.01.00-IP.01-18-016/17 w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020 
Oś Priorytetowa IX Jakość edukacji i kompetencji w regionie, Działanie 
9.1 Rozwój edukacji przedszkolnej. 
 Kierownik Referatu Urzędu Gminy Ewa Pękalska przedstawiła projekt 
proponowanej uchwały Rady Gminy wraz z uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XLI/206/2017 
stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu). 
 

 O godz. 12:00 Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę 
w obradach, która trwała do godz. 12:14. 
 
 

Ad.5. 
 Wójt Gminy Krzywcza Wacław Pawłowski przedstawił informację 
o swojej pracy w okresie międzysesyjnym a także informację o realizacji 
wniosków zgłoszonych na poprzedniej sesji (Informacje te stanowią załączniki 
nr 13 i 14 do niniejszego protokołu). 
 

 Radny Józef Opałka wnioskował, aby powrócić do ustawień czasów 
z przed ostatniej dokonanej zmiany w kwestii włączania i wyłączania 
oświetlenia ulicznego, czyli rano lampy zapalały się o godz. 4:30 a gasły 
na 30 min. przed wschodem słońca oraz wieczorem zapalały się na 30 min. 
po zachodzie słońca a gasły o godz. 22:00. 
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Ad.6. 
 Na wstępie tego punktu obrad poruszono kwestię zniszczonych dróg 
gminnych. 
 

 Radny Stanisław Łabaziewicz, w imieniu mieszkańców Skopowa, 
podziękował Wójtowi za działania podjęte w związku z wykonaniem remontu 
drogi powiatowej oraz 2 zatoczek postojowych koło Świetlicy Wiejskiej i koło 
Kościoła w Skopowie. 
 Ponadto wnioskował o wyczyszczenie i pomalowanie blachy na dachu 
budynku po byłej Szkole Podstawowej w Skopowie. 
 

 Kierownik Referatu Urzędu Gminy Ewa Pękalska przedstawiła pismo 
firmy Voice Net o zwolnienie z opłat za korzystanie z pasa drogowego. 
 Rada Gminy Krzywcza nie wyraziła zgody w tej sprawie. 
 

 Zaplanowano wspólne posiedzenie komisji stałych Rady Gminy 
Krzywcza na dzień 4 grudnia 2017 r. o godz. 9:00 w Świetlicy Wiejskiej 
w Krzywczy a sesję Rady Gminy na dzień 28 grudnia 2017 r. o godz. 10:00 
w Ośrodku Turystyczno-Wypoczynkowym w Babicach. 
 
 

Ad.7. 
 Sołtys wsi Babice Adam Czarniecki wnioskował o wyłożenie tłuczniem 
zatoczki postojowej koło posesji pana Nowaka na Połankach babickich. 
 

 Radny Marek Bosak interweniował o zwrócenie uwagi 
na bezpieczeństwo dzieci dowożonych od strony Bachowa, uczęszczających 
do Szkoły Podstawowej w Babicach, podczas ich wysiadania i przejścia przez 
drogę wojewódzką. 
 

 Następnie ponownie wrócono do sprawy włączania i wyłączania 
oświetlenia ulicznego. 
 Wniosek o powrócenie do ustawień czasów z przed ostatniej dokonanej 
zmiany, czyli rano zapalenie tych lamp następowało o godz. 4:30 a gaszenie 
na 30 min. przed wschodem słońca oraz wieczorem zapalały się na 30 min. 
po zachodzie słońca a gasły o godz. 22:00 został poddany pod głosowanie. 
 Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia głosowania 
nad przyjęciem tego wniosku. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Wniosek ten przyjęty został wynikiem: 12 głosów „za”, przy 1 głosie 
„wstrzymującym się” i 0 głosach „przeciwnych”. 
 

 Protokół Nr XL/2017 z obrad poprzedniej sesji Rady Gminy Krzywcza, 
ze względu na brak zgłoszonych uwag, uznany został jako przyjęty 
jednogłośnie. 
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Ad.8. 
 Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 
podziękował radnym i gościom za przybycie oraz zamknął o godz. 13:16 
XLI zwyczajną sesję Rady Gminy Krzywcza VII kadencji. 
 
 

 Na tym protokół zakończono. 
 

Protokołował 
 

(-) Mieczysław Klimko 

Przewodniczący Rady 
 

(-) Piotr Pytlowany 
 


